
                           

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Dvärgpinscherklubben  
 
Mötesprotokoll 2023: 17 okt 
Möte via: Teams  

 
Närvarande:  

Anna Clevesjö, Johan Jakobsson, Mica Grälls, Eva Sätre, Jessica Berntsson, Jessica Linhem Olsson 

 

Ej närvarande:  

Anna Edling, Carola Håkansson, Jacqueline Swärd,  
 
 

§1. Mötet öppnas. 
 
§2. Val av justerare jämte ordförande 
 
§3. Godkännande av dagordning. 
 

§4. Förgående mötesprotokoll  
 
Finns på hemsidan. 

 
§5 Inkommande skrivelser. 

- Frågan ang valpköp – sekreterare har hänvisat till uppfödarlistan/hemsidan.  
- Medlem inkom med kostnadsfråga till webmaster. Har svarat 
 

§6. Rapporter.  
- Jessica rapporterar om aktivitet & samarbete med de andra klubbarna inom SSPK 

Dålig uppslutning på SSPK:s möten, svårt att komma till beslut. 
Funderingar på läger 
Planeringar på gång, läger, exteriör bedömningar, träffar. Mer info kommer när beslut tagna. 

- SKK – snart digitala medlemskort, ingen tidsuppfattning ännu. 
 

§7. Ekonomi 
- Ingen förändring av avgift 2024.  
- Diskussioner kring ny avgift förs, höjning +25? 

Avvaktar i frågan tills nästa möte, då Carola kan redogöra för ekonomin 
Detta får genomslag 2025 

 

 
§8. RAM 

- Behövs fortfarande fler bilder, en möjlighet kan vara att ligga på uppfödarna för att  
 
§9. Webmaster 

- Update med nya sponsorer 25:  
- Ny sponsor, Nytt PM till inoff, Nytt foto  
- Uppgifter till Titelgalleriet  



- Uppdaterat med medlemsmötet 
 

§10. Uppdrag 
 

- Ordna MH / BPH under 2024, tillfälle i söder, sthlm, väst? 
- Jacqueline – Ordna föreläsning med ”goda hundägarskapet” 90min + frågestund och vardags 

utmaningar. 2000kr + moms, förslag: Gratis för medlemmar och 50kr för andra 
o Beslut om att Jacqueline får ge oss lite mer info för att kunna ta ett beslut om denna. 

- Eva – föreläsning om viltspår 2500kr, förslag: Gratis för medlemmar och 50kr för andra 
o Denna godkänns att boka! 

- Arbetsbeskrivningarna – hur går det med detta?  
o Alla som har en roll inom styrelsen, skapar en arbetsbeskrivning som skickas till Jacqueline. 

- Mer aktivitet på sociala medier behövs om vi ska skapa engagemang i klubben. 
o Det efterfrågas mer som postas på sociala medier, för att få mer aktivitet efterfrågas att skicka 

in material som ni önskar på sociala medier. Skicka gärna material till Anna & Mica 
- MY DOG? 

o Jessica rapporterar att det är tveksamt att vi får ihop medlemmar/hundar som vill bemanna 
montern. 

o Om vi inte får ihop folk så får vi ställa in vår medverkan. 
o Vi hoppas att SSPK kommer med ett upplägg, där vi delar monter. 

 
 

§11. Övriga frågor. 
- SSPK söker avelsfunktionärer 

o Inbjudan har inkommit, Anna vidarebefordrar till styrelsen. 
- Nominera uppfödarmedalj SSPK 

o Uppfödning i minst 10 år 
- Nominera förtjänsttecken SSPK 

o Förtjänstfullt arbete 5 år (Silver) 
o Förtjänstfullt arbete 10 år (Guld) 

- Inoff Hässleholm. Väl genomförd utställning, Carola rapporterar. Ekonomi rapport kommer vid senare 
tillfälle. 

- Möte med SSPK, frågan om MT bör tas upp, samt framtida utställningar. 

 
§12. Nästa möte. 
 
Extra möte V43, Tisdag 19:00, via teams 
22 November – 19:00, via teams 
19 December – 19:00, via teams 
 
 
 
§13. Mötet avslutas.  
 


